
Referat afd 18 14/12-2021 
Fremmødte Martin, Annette og Per 

1. Corona venlig julefrokost afholdt 5. december – regnskab afsluttes og fremsendes til ungdomsbo 

 

2. Ungdomsbo er vendt retur efter forespørgsel om nedgravende affadscontainere dette vil medføre 

merudgift alternativt er affaldsgårde dette har dog medfører rod i flere afdelinger. 

 

 

3. Ungdomsbo er vendt retur efter forespørgsel om fremtidige planer for ladestandere til elbiler, der 

kan søges midler til dette, dog begrænsninger på elnettet, råd på landsplan er tilbageholdenhed da 

der formentlig vil komme alternative løsninger i form af lynladestationer- 

 

4. Ikke indkommet yderligere forslag til retningslinjer for plankeværk mm i bebyggelsens udearealer, 

ungdomsbo fremsender standard formulering der kan tilrettes med afdelingens behov. 

 

5. Der er stigende COVID smitte i national og lokalt, anbefaling om at reducerer sociale 

arrangementer og hjemmearbejde, derfor besluttes det at suspendere afdelingsbestyrelsens møder 

i afd 18 på ubestemt tid. 

 

 


